



APPLICATION FORM K100 (non-refundable) International Student \$10

COURSES	DURATION	AMOUNT IN KWACHA
---------	----------	------------------

FULL TIME LEARNING PROGRAMMES (Normal Class Time 09:00 to 11:00 Monday to Friday)

**PART TIME LEARNING PROGRAMMES (from 18:00-19:00 SATURDAY ONLY TRAINING
(from 15:00-16:30))**

EXCAVATORS	1 MONTH	K6, 500
FOLK LIFT	1 MONTH	K4, 000
BULLDOZER	1 MONTH	K9, 500
TIPPER TRUCK	1 MONTH 2 WEKS	K9, 500 plus class C license
FRONT-END LOADERS	1 MONTH	K6, 500
RIGID DUMP TRUCKS	1 MONTH	K10, 500
ADT DUMP TRUCKS	1 MONTH	K8, 500
GRADERS (UP TO THE FINAL CUTTING)	1 MONTH 2 WEEKS	K8, 500
TRUCK DRIVERING (low bed)	1 MONTH 2 WEEKS	K9, 500 plus CE license
MOBILE CRANES	1 MONTH	K10, 500
DRILL RIG BOOMER	1 MONTH 2 WEEKS	K15, 500
BOREHOLE DRILL RIG	2 MONTHS	K25, 500
BACKHOE LOADER (TLB)	1 MONTH	K8, 000

INTERNATIONAL STUDENTS/ÉTUDIANTS INTERNATIONAUX

EXCAVATORS/EXCAVATRICE	1 MONTH/MOIS	\$331.63
FOLK LIFT/CHARIOT ÉLÉVATEUR	1 MONTH/MOIS	\$243.20
BULLDOZER	1 MONTH/MOIS	\$464.28
TIPPER TRUCK/ CAMION-BENNE	1 MONTH /MOIS	\$552.72 PLUS CLASS C
FRONT-END LOADERS/ CHARGEUSES FRONTALES	1 MONTH/MOIS	\$331.63
RIGID DUMP TRUCKS/ CAMIONS- BENNES RIGIDES	1 MONTH/MOIS	\$641.15

ADT DUMP TRUCKS/ CAMIONS-BENNES ADT	1 MONTH/MOIS	\$420.07
GRADERS/ NIVELEUSE	1 MONTH /MOIS 2 WEEKS/ SEMAINES	\$464.28
TRUCK DRIVING/ CONDUITE DE CAMION (LOW BED)	1 MONTH /MOIS 2 WEEKS/ SEMAINES	\$552.72 PLUS CE LICENSE
MOBILE CRANES/GRUES MOBILES	1 MONTH/MOIS	\$552.72
DRILL RIG BOOMER/ BOOMER DE FORAGE	1 MONTH /MOIS 2 WEEKS/ SEMAINES	\$773.80
BOREHOLE DRILL RIG/ FOREUSE DE FORAGE	3 MONTHS/MOIS	\$1127.54
BACKHOE LOADER (TLB)/ CHARGEUSE-RÉTRO (TLB)	1 MONTH/MOIS	\$397.96

For People don't have certificates but Already Know How to Operate Any Machine and only want assessment and certification (Amount Equivalent to international students)			OPERATING PERMIT
EXCAVATORS	WITHIN A WEEK	K2,000	K500
FOLK LIFT	WITHIN A WEEK	K2,000	K500
BULLDOZER	WITHIN A WEEK	K3,000	K1000
FRONT-END LOADERS	WITHIN A WEEK	K2,000	K500
DUMP TRUCKS	WITHIN A WEEK	K3,000	K1000
GRADERS	WITHIN A WEEK	K3,000	K1000
MOBILE CRANE	WITHIN A WEEK	K3,000	K1000
BACKHOE LOADERS	WITHIN A WEEK	K3,000	K500
ROAD COMPACTORS	WITHIN A WEEK	K3,000	K500

NOTICE/ AVIS

1. **HDOC Zambia** is an internationally recognized heavy-duty operators training college.
HDOC Zambia est un établissement de formation internationalement reconnu pour la conduite d'engins lourds.
2. We help with the process of getting a student permit for our international students at a fee.
Nous aidons nos étudiants internationaux dans leurs démarches d'obtention d'un permis de séjour étudiant, moyennant des frais.
3. Application form fee is @ K 100, International students \$10 (**non-refundable**)
Les frais de formulaire de candidature pour les étudiants internationaux s'élèvent à \$10 (non remboursables).
4. Accommodation is K1, 000 International students \$75.17
Le logement pour les étudiants internationaux coûte \$75.17
5. Please note that upon negotiations with management, the mode of payments of fees can be paid in cash or in installments and fees may be adjusted upwards without notice.

Veuillez noter qu'après négociation avec la direction, les modalités de paiement des frais peuvent être réglées en espèces ou par versements échelonnés et que les frais peuvent être ajustés à la hausse sans préavis

6. Any claims for a refund of the monies paid to the school will attract 40% penalty of the total amount paid to the college. The penalty will be 80% refund of the total amount paid if a claim for refund is made after the commencement of the course.

Toute demande de remboursement des sommes versées à l'établissement scolaire entraînera une pénalité de 40 % du montant total. Cette pénalité sera portée à 80 % si la demande est formulée après le début de la formation.

SCHOOL REQUIREMENT/ EXIGENCE SCOLAIRE - K1, 500 - \$66.33 (Operating permit, Safety boots, Black cap, reflective jacket, studying handouts, PPE, Exam fees, Student identity card e.t.c) (Permis d'exploitation, bottes de sécurité, casquette noire, gilet réfléchissant, documents de cours, EPI, frais d'examen, carte d'étudiant, etc.)

1. Submit 2 Passport sized photos and a Copy of your NRC (international student-passport/ID)
Les étudiants internationaux doivent soumettre 2 photos d'identité et une copie de leur carte d'identité nationale/carte d'identité/passeport/documents de voyage
2. Class requirements includes: - (1 Hard Cover Book, Pencil, Pen, Eraser, Ruler, red pen)
Le matériel requis pour le cours comprend : - (1 livre à couverture rigide, crayon, stylo, gomme, règle, stylo rouge)

PLEASE NOTE: All above requirements to be bought at the college.

À NOTER : Tous les articles mentionnés ci-dessus doivent être achetés au collège.

PAYMENTS can also be deposited into any of the following bank accounts below: -

Les paiements peuvent également être déposés sur l'un des comptes bancaires suivants :

ZAMBIA NATIONAL COMMERCIAL BANK- ZANACO

ACCOUNT NAME: -HEAVY-DUTY OPERATORS COLLEGE OF ZAMBIA

ACCOUNT NO: - 5658845500103

BRANCH: - CRBC

SORT CODE: - 010040

SWIFT CODE: - ZNCOZMLU

FIRST NATIONAL BANK-FNB

ACCOUNT NAME: HEAVY DUTY OPERATORS COLLEGE ZAMBIA

ACCOUNT NUMBER: 63172266851

BRANCH: INDUSTRIAL

SORT: 260002

ACCOUNT SWIFT: FIRNZMLX

NOTE: For more information, please visit & like our Facebook page @ Heavy-Duty Operators College of Zambia or visit our website @ www.hdoczambia.com or visit any of our Campuses. **Lusaka Main Campus** is located near town in Lusaka Chinika Industrial Area along Mumbwa road Opposite Uniturtle near Mushe Mealing and **Copperbelt Campus** is located in Ndola Town at Plot No: 2 Nkandabwe road opposite Anglican Church or Call the following numbers: **Lusaka Campus** on +260964256102 or +260976446213 Or **Copperbelt Campus** on +260969282043 or +260976445193 WhatsApp us on +260964-256-102 or simply Email: heavydutyoperators@gmail.com

FUNCTIONS OF EACH MACHINE EXPLAINED



**Motto: H-IDOC,
CHANGING LIVES!**

WE TRAIN THEM BETTER

ENROLL NOW

GRADER; Another popular type of construction vehicles is the grader.

The graders are considered as heavy equipment vehicles. The prime purpose of these heavy equipment vehicles is to rip, move and level small amounts of dirt. As well as to fine grade.

At Heavy Duty Operators College, we train you how to operate and handle these machines and link you to employers immediately at training completion. For inquiries & training enrollment kindly contact any one of our following professional consultants now and book for your space.

Call or WhatsApp line +260964-256102

INSCRIVEZ-VOUS DÈS MAINTENANT

NIVELLEUR : La niveleuse est un autre type d'engin de chantier très répandu.

Les niveleuses sont considérées comme des engins de chantier lourds. Leur fonction principale est de défoncer, déplacer et niveler de petites quantités de terre, ainsi que d'effectuer des finitions.

Au Heavy Duty Operators College, nous vous formons à la conduite et à l'utilisation de ces machines et vous mettons en relation avec des employeurs dès la fin de votre formation. Pour toute question ou inscription, veuillez contacter l'un de nos conseillers professionnels dès maintenant et réservez votre place. Appelez ou envoyez un message WhatsApp au +260964-256102



SAFETY FIRST

HEAVY DUTY OPERATORS COLLEGE OF ZAMBIA
H-DOC
HEAVY DUTY OPERATORS COLLEGE OF ZAMBIA

TEVETA
Technical Education, Vocational and
Entrepreneurship Training Authority

BEST TRAINING CENTRE
BE A GRADER EXPERT OPERATOR

www.hdoczambia.com

ENROLL NOW

BULLDOZER : You wonder which is the strongest and the most reliable heavy construction equipment?

Well, you might have guessed. It's the bulldozer.

Actually the bulldozer is one of the most popular types of construction vehicles.

At Heavy Duty Operators College, we train you how to handle these machines and link you to employers immediately at training completion. For inquiries & enrollment kindly contact any one of our following professional consultants now and book for your space.

Call or WhatsApp line +260964-256102

INSCRIVEZ-VOUS DÈS MAINTENANT

BULLDOZER : Vous vous demandez quel est l'engin de chantier le plus puissant et le plus fiable ? Vous l'avez sans doute deviné : le bulldozer.

En effet, le bulldozer est l'un des engins de chantier les plus répandus.

À l'École des Opérateurs d'Engins de Construction, nous vous formons à la conduite de ces machines et vous mettons en relation avec des employeurs dès la fin de votre formation. Pour toute question ou inscription, contactez dès maintenant l'un de nos conseillers spécialisés et réservez votre place.

Appelez ou envoyez un message WhatsApp au +260964-256102



ENROLL NOW

FRONT -END-LOADER: On the other hand of the most popular types of construction vehicles we have the front-end-loaders.

The front-end-loader comes on the “construction stage” right after the bulldozer has pushed away the debris and dirt to the side of the construction site. The bucket in the front is used for loading materials.

For inquiries & enrollment kindly contact any one of our following professional consultants now and book for your space.

At Heavy Duty Operators College, we train you how to handle these machines and link you to employers immediately at training completion.

Call or WhatsApp line +260964-256102

INSCRIVEZ-VOUS DÈS MAINTENANT

CHARGEUSES FRONTALES : Parmi les engins de chantier les plus courants, on trouve les chargeuses frontales.

La chargeuse frontale intervient sur le chantier juste après que le bulldozer a dégagé les débris et la terre. Le godet à l'avant sert au chargement des matériaux.

Pour toute question ou inscription, contactez dès maintenant l'un de nos conseillers spécialisés et réservez votre place.

Au Heavy Duty Operators College, nous vous formons à la conduite de ces engins et vous mettons en relation avec des employeurs dès la fin de la formation.

Appelez ou envoyez un message WhatsApp au +260964-256102



SAFETY FIRST

HYUNDAI

HL730-9

FRONT END LOADER

PRODUCING QUALITY COMPETENTY EQUIPMENT OPERATORS!

visit www.hdoczambia.com

HEAVY DUTY OPERATORS COLLEGE OF ZAMBIA

TEVETA
Technical Education, Vocational and
Entrepreneurship Training Authority

ENROLL NOW

DUMP TRUCK: We are all well familiar with dump trucks.

Yet, not all people know that dump trucks are in fact one of the most popular types of construction vehicles. In general, dump trucks are used in the construction industry for the purpose of hauling the dirt and debris away from the construction site.

At Heavy Duty Operators College, we train you how to handle these machines and link you to employers immediately at training completion. For inquiries & enrollment kindly contact any one of our following professional consultants now and book for your space.

Call or WhatsApp line +260964-256102

INSCRIVEZ-VOUS DÈS MAINTENANT

CAMIONS À BENNE BASCULANTE: Nous connaissons tous les camions-bennes.

Pourtant, peu de gens savent qu'ils figurent parmi les véhicules de chantier les plus utilisés. Ils servent généralement à évacuer la terre et les débris des chantiers.

Au Heavy Duty Operators College, nous vous formons à la conduite de ces engins et vous mettons en relation avec des employeurs dès la fin de votre formation. Pour toute question ou inscription, contactez dès maintenant l'un de nos conseillers et réservez votre place.

Appelez ou envoyez un message WhatsApp au +260964-256102



SAFETY FIRST

HEAVY DUTY OPERATORS COLLEGE OF ZAMBIA

TEVETA

PRO MACHINE TRAINING

DUMP TRUCK OPERATOR - HDOC

www.hdoczambia.com



ENROLL NOW

BACKHOES (TLB): Backhoes (TLB/JCB) are the loaders that look much alike to tractors.

The bucket in the back of the backhoe is used for digging and loading.

These loaders are generally used for smaller jobs, such as are:

- Moving dirt;
- Backfill;
- Digging trenches;
- Placing smaller pipes into place;
- Loading;

Also, it is good to notice that the bucket in the back of the backhoe can be modified using different attachments

At Heavy Duty Operators College, we train you how to handle these machines and link you to employers immediately at training completion. For inquiries & enrollment kindly contact any one of our following professional consultants now and book for your space.

Call or WhatsApp line +260964-256102

INSCRIVEZ-VOUS DÈS MAINTENANT

CHARGEUSE-RÉTRO (TLB) : Les pelles rétro (TLB/JCB) sont des chargeuses qui ressemblent beaucoup à des tracteurs.

Le godet à l'arrière de la pelle rétro sert à creuser et à charger.

Ces chargeuses sont généralement utilisées pour des travaux de petite envergure, tels que :

- Déplacement de terre ;
- Remblayage ;
- Creusement de tranchées ;
- Pose de petits tuyaux ;
- Chargement.

Il est également important de noter que le godet à l'arrière de la pelle rétro peut être modifié à l'aide de différents accessoires.

Au Heavy Duty Operators College, nous vous formons à la conduite de ces machines et vous mettons en relation avec des employeurs dès la fin de votre formation. Pour toute question ou inscription, veuillez contacter dès maintenant l'un de nos conseillers professionnels et réservez votre place.

Appelez ou envoyez un message WhatsApp au +260964-256102



TOWER-CRANES: There isn't a construction company that does not use and have cranes.

Tower-cranes are cranes mounted to the ground used when constructing a tall building which will require the transportation of materials up above from the ground or vice-versa.

Tower-Cranes are in fact the type of machines that can be used for several operations. Starting from the lifting process and lowering the materials, up to moving the materials horizontally. All in all construction companies are using cranes for lifting heavy things.

At Heavy Duty Operators College, we train you how to handle these machines and link you to employers immediately at training completion. For inquiries & enrollment kindly contact any one of our following professional consultants now and book for your space.

Call or WhatsApp line +260964-256102

GRUES À TOUR : Aucune entreprise de construction ne se passe de grues.

Les grues à tour sont des grues fixées au sol, utilisées lors de la construction d'immeubles de grande hauteur nécessitant le transport de matériaux depuis le sol ou inversement.

Les grues à tour sont des engins polyvalents, utilisables pour diverses opérations : levage, descente et déplacement horizontal de matériaux. En résumé, les entreprises de construction utilisent des grues pour le levage de charges lourdes.

Au Heavy Duty Operators College, nous vous formons à la manipulation de ces engins et vous mettons en relation avec des employeurs dès la fin de votre formation. Pour toute demande d'information ou inscription, contactez dès maintenant l'un de nos conseillers spécialisés et réservez votre place.

Appelez ou envoyez un message WhatsApp au +260964-256102



ENROLL NOW

MOBILE-CRANES: There isn't a construction company that does not use and have cranes.

Mobile-cranes are type of cranes that are able to move from point A to point B and are used in construction and mining companies that usually require the transportation of materials up above from the ground or vice-versa and for loading on trucks.

Mobile Cranes are in fact the type of vehicles that can be used for several operations. Starting from the lifting process and lowering the materials, up to moving the materials horizontally. All in all construction companies are using cranes for lifting heavy things.

At Heavy Duty Operators College, we train you how to handle these machines and link you to employers immediately at training completion. For inquiries & enrollment kindly contact any one of our following professional consultants now and book for your space.

Call or WhatsApp line +260964-256102

INSCRIVEZ-VOUS DÈS MAINTENANT

GRUES MOBILES : Aucune entreprise de construction ne se passe de grues.

Les grues mobiles sont des grues capables de se déplacer d'un point A à un point B. Elles sont utilisées dans les entreprises de construction et minières qui nécessitent le transport de matériaux en hauteur et leur chargement sur des camions.

Les grues mobiles sont des engins polyvalents qui permettent de réaliser de nombreuses opérations, du levage et de la descente de matériaux à leur déplacement horizontal. En résumé, les entreprises de construction utilisent des grues pour soulever des charges lourdes.

Au Heavy Duty Operators College, nous vous formons à la manipulation de ces machines et vous mettons en relation avec des employeurs dès la fin de votre formation. Pour toute question ou inscription, contactez dès maintenant l'un de nos conseillers spécialisés et réservez votre place.

Appelez ou envoyez un message WhatsApp au +260964-256102



ENROLL NOW

EXCAVATOR; Another popular type of construction vehicles is the Excavator.

The excavators are considered as heavy equipment vehicles. The prime purpose of these heavy equipment vehicles is to dig, load, and move dirt as well as to level.

At Heavy Duty Operators College, we train you how to operate and handle these machines and link you to employers immediately at training completion. For inquiries & training enrollment kindly contact any one of our following professional consultants now and book for your space.

Call or WhatsApp line +260964-256102

INSCRIVEZ-VOUS DÈS MAINTENANT

EXCAVATRICE : L'excavatrice est un autre type d'engin de chantier très répandu.

Les excavatrices sont considérées comme des engins de chantier lourds. Leur fonction principale est de creuser, charger et déplacer de la terre, ainsi que de niveler le terrain.

Au Heavy Duty Operators College, nous vous formons à la conduite et à la manipulation de ces machines et vous mettons en relation avec des employeurs dès la fin de votre formation. Pour toute question ou pour vous inscrire, veuillez contacter dès maintenant l'un de nos conseillers spécialisés et réservez votre place. Appelez ou envoyez un message WhatsApp au +260964-256102



ENROLL NOW

FOLK-LIFTER: On the other hand of the most popular types of construction vehicles we have the folk-lifters.

The folk-lifter is used for loading materials but not on a very high place. The folk lifter can be driven like a normal vehicle and has four tubeless tires. It has two folks in the front used for caring materials.

For inquiries & enrollment kindly contact any one of our following professional consultants now and book for your space.

At Heavy Duty Operators College, we train you how to handle these machines and link you to employers immediately at training completion

Call or WhatsApp line +260964-256102

INSCRIVEZ-VOUS DÈS MAINTENANT

CHARIOT ÉLÉVATEUR: Parmi les véhicules de chantier les plus populaires, on trouve également les chariots élévateurs.

Le chariot élévateur est utilisé pour le chargement de matériaux, mais pas en hauteur. Il se conduit comme un véhicule classique et est équipé de quatre pneus sans chambre à air. Deux personnes prennent place à l'avant pour la manutention des matériaux.

Pour toute question ou inscription, veuillez contacter dès maintenant l'un de nos conseillers spécialisés et réservez votre place.

Au Heavy Duty Operators College, nous vous formons à la conduite de ces engins et vous mettons en relation avec des employeurs dès la fin de votre formation.

Appelez ou envoyez un message WhatsApp au +260964-256102



SAFETY FIRST

HEAVY DUTY OPERATORS COLLEGE OF ZAMBIA
HDOC
HEAVY DUTY OPERATORS
COLLEGE OF ZAMBIA

TEVETA
Technical Education Vocational and
Entrepreneurship Training Authority

PRO MACHINE TRAINING
HEAVY DUTY OPERATORS COLLEGE

www.hdoczambia.com

ENROLL NOW

ROAD COMPACTOR (Roller): Other common machines found on the construction site are road compactors.

Road compactors are machines designed to compact the ground after the grader has leveled the ground. Road compactors vibrate while undergoing road works in order for the ground to be firmly compacted.

Road compactors are in fact the type of machines that can be used for several operations.

At Heavy Duty Operators College, we train you how to handle these machines and link you to employers immediately at training completion. For inquiries & enrollment kindly contact any one of our following professional consultants now and book for your space.

Call or WhatsApp line +260964-256102

INSCRIVEZ-VOUS DÈS MAINTENANT

COMPACTEUR DE ROUTE (Rouleau compacteur) : Parmi les engins courants sur les chantiers, on trouve les compacteurs de route.

Ces machines sont conçues pour compacter le sol après le nivellement par une niveleuse. Elles vibrent pendant les travaux routiers afin d'assurer un compactage optimal.

Les compacteurs de route sont des engins polyvalents.

Au Heavy Duty Operators College, nous vous formons à la manipulation de ces machines et vous mettons en relation avec des employeurs dès la fin de votre formation. Pour toute question ou inscription, contactez dès maintenant l'un de nos conseillers spécialisés et réservez votre place.

Appelez ou envoyez un message WhatsApp au +260964-256102



**WE HELP FIND JOBS FOR OUR STUDENT BY CONNECTING
THEM TO MINING AND CONTRUCTION COMPANIES IN
ZAMBIA AND ALSO OUTSIDE ZAMBIA**

**MOTTO : H-DOC, CHANGING LIVES!
WE TRAIN THEM BETTER!**